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2017Z03446 

Vragen van de leden Van Helvert en Omtzigt (beiden CDA) aan de Minister 
van Financiën en aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het 
bericht «Hoge NS bazen kregen half miljoen oprotpremie» (ingezonden 
2 maart 2017). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het artikel in de Telegraaf van 28 februari 2017 
«Bijna 6 ton voor ontslagen NS-bobo’s»?1 

Vraag 2
Vanaf wanneer was u op de hoogte van de uitkering van € 600.000 aan deze 
managers? 

Vraag 3
Bent u op de hoogte van de reden van uitkering van deze vertrekregelingen 
voor beide managers? Zo nee, wilt u zich op de hoogte laten stellen en de 
reden aan de Kamer meedelen? 

Vraag 4
Heeft u toestemming gegeven voor deze vertrekregelingen voor beide 
managers? Zo ja, wanneer? 

Vraag 5
Houden deze vertrekregelingen verband met de fraude bij de NS i.v.m. de 
aanbesteding van het openbaar vervoer in Limburg? 

Vraag 6
Heeft de Raad van Commissarissen toestemming gegeven voor de uitkering 
van beide vertrekregelingen? 

Vraag 7
Bent u bereid om de verslagen van de Raad van Commissarissen van de 
afgelopen twee jaren, voor zover zij betrekking hebben op de aanbesteding 
van het openbaar vervoer in Limburg, alsnog aan te reiken aan de Kamer, 
indien nodig (deels) vertrouwelijk? 

1 http://m.telegraaf.nl/binnenland/article/27704318/hoge-ns-bazen-kregen-half-miljoen-
oprotpremie
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Vraag 8
Deelt u de mening dat dit zeer ruime of zelfs te ruime vertrekregelingen zijn 
voor managers van de NS? 

Vraag 9
Kunt u deze vragen één voor één en uiterlijk 7 maart 2017 beantwoorden?
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